
 

P ů j d e m  s p o l u  d o  B e t l é m a …  

Školní kapela po roční nedobrovolné pauze vyjela na soustředění do hotelu 
Formule v Děčíně, během kterého se z něžných dívek staly rebelky v 
černém a ze slušných hochů zase černí rockeři.  

Na vše dohlíželi věčně mladí dospěláci- drsné duo pana ředitele a pana 
učitele Buriana. Samozřejmě se neobešli bez asistence našich učitelek paní 
Kolářové a Fibichové. Dokonce za námi zavítaly skutečné STARS- Filip a 
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Pro nás deváťáky přišlo období, ze kterého byla většina z 
nás hodně nervózní. Příprava na přijímací zkoušky začala u 
nás ve škole už v září, v hodinách matematiky a češtiny jsme 
procvičovali vzorové úlohy, často jsme vypracovávali i celé 
přijímací testy z předchozích ročníků, abychom měli 
představu, jak na tom jsme. Mnoho z nás mělo i soukromé 
doučování, každý z nás k tomu přistupoval jinak. Pro mě 
začala nejnáročnější příprava v lednu, nastaly tři měsíce 
poctivé přípravy a napětí, které jsem cítila každý den. 
Myšlenky na neúspěch a strach ze zklamání. Nebyl den, kdy 
jsem na datum přijímaček nemyslela. Naštěstí jsem kolem 
sebe měla mé blízké, kteří mě podporovali a uklidňovali. 
Ještě půl roku zpátky jsem při zmínce o přijímačkách ztuhla a 
strach mě pohltil, ale jakmile přišly ty samotné osudné dny, 
všechna nervozita ze mě spadla, což jsem vůbec nečekala. 

Autor článku 

Káťa Kučerová

Něco nového začíná 

Ilustrační foto



Po dopsání druhého termínu ze mě spadla všechna ta tíha, kterou jsem nosila na bedrech po celou 
tu dobu. Pro většinu z nás to byla první náročná zkouška nervů, trpělivosti, vůle. Jsem ráda, že už 
tato kapitola je za námi a můžeme se těšit na léto a prázdniny. Všichni netrpělivě očekáváme 
výsledky, snad pro nás všechny budou dobré.  
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V dubnu proběhly dvě tradiční akce naší družiny. Skvělý Velikonoční jarmark, na kterém 
se prodávaly povedené výrobky dětí, a oslava čarodějnic spojená se soutěžemi, 
opékáním buřtů a legrací. Děti si se svými vychovatelkami užily zábavu při tvoření a 
prodeji, rodiče měli radost z nakoupených dekorací a úsměvů svých spokojených dětí. 

Velikonoční jarmark a oslava čarodějnic

Sleduj nás na Instagramu @redakce_letnak

Jak vzniká komiks?
Páté třídy si zase zpestřily výuku zajímavou akcí – 
návštěvou Zámku Děčín, kde jsme se zúčastnili 
komiksové dílny. Pod vedením lektorky jsme si 
vyzkoušeli, jak vzniká komiks. Kreslili jsme, vymýšleli 
krátké texty. Všechny nás to bavilo, některým se 
povedly pěkné výtvory. Po skončení akce jsme náš 
den zakončili dobrou zmrzlinou a ke komiksům 
jsme se pak vrátili ve škole během výuky.   

Autor článku 
Pepa Švejda
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Duben přál sportu. Naši mladší žáci 
tentokrát zazář il i ve štafetě a 
fotbalovém turnaji McDonald’s 
Cup.Štafeta patř í každoročně 
k  našim nejlepším sportovním 
úspěchům a i letos vyběhali mladší 
žáci pod vedením paní učitelky 
Blanky v  děčínském kole první 
příčku. V krajském kole to sice 
nebylo na medaili, ale nejmladší 
běžci bojovali a předvedli nadšení a 
d i s c i p l í n u a z í s k a l i m e d a i l e 
v  individuálních discipl ínách. 
Fotbalisté pod vedením paní 
učitelky Zuzky zase vyhráli městské a 
okresní kolo McDonald’s Cupu a těší 
se na další zápasy. Gratulujeme! 

Hlavně dobře vybrat!
Letošní osmáci se zúčastnili návštěvy Informačního a 
poradenského střediska (IPS) – na Úřadu práce. Během 
dvouhodinové přednášky jsme se dozvěděli spoustu užitečných 
informací o volbě povolání, středních školách a možnostech 
budoucího uplatnění. 
Přednášející nám vysvětlila, jak se zorientovat ve svých zájmech 
a schopnostech a jak si vybrat školu, která nám bude nejvíce 
vyhovovat. Nechyběly ani praktické ukázky, dotazy a dokonce i 
malá hra, do které se všichni zapojili. Celá akce byla velmi 
přínosná a pomohla žákům udělat si lepší představu o tom, co je 
po základní škole čeká. Mně se nejvíce líbilo, jak nám vše hezky 
a podrobně vysvětlili. Snad většině z nás i tato zkušenost 
pomůže v  rozhodování se o budoucím studiu na středních 
školách…

Sport nás baví

Poslouchej naše podcasty na Spotify!

Autor článku 
Bětka Czastková 
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